
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 27. april 2009
Sagsnr.: 15904/495772

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 27.februar. 2009 
stillet følgende spørgsmål nr. 237 (Alm. del) som hermed besvares. 

Spørgsmål 237:

Vil ministeren oplyse, hvorvidt det er muligt at tilføre Fiskeri LAG Nord ekstra midler?

Svar:

Som det fremgår af min besvarelse af spørgsmål 236 er der ikke reduceret i tildelingen 
af midler til Fiskeri LAG Nord i 2009. Jeg forventer en fortsat prioritering af LAG’erne 
i fiskeriudviklingsprogrammet i perioden 2010 til 2013, men der er ikke taget endelig 
stilling til budgetfordelingen for de kommende år.
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